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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Tervezi-e a minisztérium a közeljövőben, hogy a Gróf Tisza István Kórhá z
(Berettyóújfalu) kiemelt, súlyponti kórház legyen?" címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . Kérdésemrea
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

A Berettyóújfalui Kórház 80.000 ember ellátását biztosítja naponta, mégsem került be 2006 -
ban a törvény mellékletében meghatározott ún . kiemelt kórházak közé . Az azóta eltelt közel
két év bizonyította, hogy az új helyzet különösen veszélyes, hiszen Hajdu-Bihar megyébe n
egyetlen kiemelt státuszú kórház került kijelölésre . Annak érdekében, hogy a bihari térség
ellátatlansága miel őbb megszűnjön, szükséges, hogy a Berettyóújfalui Kórházat, mint kiemel t
kórházat a törvény mellékletében rögzítsük .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Öntől :

Tervezi-e a minisztérium a közeljövőben, hogy a Gróf Tisza István Kórház
(Berettyóújfalu) kiemelt, súlyponti kórház legyen ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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